
האדם צריך לרצות להגיע מעלה מעלה ולחלום חלומות גדולים. 

ייתכן שלא יגיע עד סוף הדרך, אבל העיקר שמבחינתו הוא כבר התחיל ללכת בדרך לשמים, ואם הוא לא יגמור - יצרף

לו הקב"ה מחשבה למעשה. לעומת זאת, אם החלום שלו נשאר למטה - בארץ, אז הוא ימשיך ויסתובב לו בעולם, ולא

יתרומם ממנו אף פעם.

צריך לרצות באמת להגיע לשמים והעניין טמון ברצון. זו היא הנקודה של אלול - להחליט לאן אני רוצה להגיע. וככל

שהרצונות גדולים וגבוהים, כך יותר דברים יצליחו ויתגשמו. בספר תהילים כתוב "הרחב פיך ואמלאהו". הקב"ה מצדו

אומר לכל אחד: "בני, אל תסתפק, שאל ממני, בקש את כל הדברים". וכשמבקשים ממי שבידו לתת, אז כדאי לבקש

את הדברים הכי גדולים שעולים על הדעת. וככל שנפתח את הפה יותר, כך הוא יתמלא יותר.

 בכל ענייני עבודת ה', צריך תמיד ללכת עוד קדימה, ולרצות הרבה יותר. כבר מובטח בתורה, בנביאים, בכתובים,

במשנה ובגמרא, שכל מי שמנסה ללכת מעלה, פותחים לו את הדרך.

 האדם צריך רק להחליט ולנסות, ויפתחו בפניו את כל הדלתות. לא מכריחים אף אחד להיכנס בהם ולהתקדם, אבל

אסור לאדם להסתפק במה שיש לו, במה שכבר השיג. הסתפקות במועט היא מידה טובה רק בתחומים גשמיים, אבל

בדברים רוחניים אין סוף למה שאדם צריך לרצות. 

אסור לאדם להישאר במקום שבו היה, ואם הוא אינו עולה - הרי שהוא יורד. 

השאלה אינה רק האם לא נפלתי או איזו עבירה או מצווה עשיתי, השאלה היא - האם עליתי היום מעלה? האם היום הוא

יום טוב יותר מאתמול? ואם התשובה היא לא, אז אני יורד. 

פירושו של דבר, שעל מנת לא לרדת עלי לעשות דברים יותר גדולים ויותר נועזים. אין כאן דרישה לחיות כל הזמן

בחוסר יציבות, אלא להקים דבר יציב שחי, מתקדם ומתחדש. אדם חייב לומר "מתי יגיעו מעשי למעשה אבותי", והוא

מחויב לפחות לנגוע בזה. לחיות בעולמו בדרכם של אברהם, יצחק ויעקב.

 לא להתפשר, לא להסתפק במועט, ולרצות את הדברים הכי גדולים.

(הרב עדין שטיננזליץ)

 

בס"ד ובהשתדלותנו

לימוד סגל לחודש אלול

מה זה אלול בשבילי?

.WAZE ובכן, אלול בשבילי הוא כמו

ניצב בצניעות אבל בנחישות במקומו הקבוע, ומסמן לך את הדרך הנכונה אל היעד.

אתה יכול לבחור להתעלם ממנו לחלוטין ואפילו לנסוע הפוך לגמרי ממה שהוא מציע וגם אז הוא לא יכעס ולא ייעלב.

הוא ימשיך להציג לפניך את הדרך הנכונה להתקדמות מתוך המקום בו אתה נמצא כרגע.

הוא מלמד אותך שלא בהכרח הדרך הקצרה במרחק היא גם הקצרה בזמן, ומסלול שנראה קל ומפתה עלול לכלול בורות,

מהמורות ואפילו סתם פקקים, שירחיקו אותך מאוד מהמטרה הראויה.

כן, הוא לוקח בחשבון שיש גם טעויות בניווט, והנחת העבודה שלו היא שלא משנה לאיזה ‘חור’ הובלת את עצמך וכמה

רחוק מהיעד הסופי אתה נמצא – תמיד אפשר לחשוב מסלול מחדש ולמצוא נתיב שישיב אותך חזרה אל דרך המלך.

ואחרי ככלות הכול, למרות יכולותיו המדהימות הוא לעולם לא יוכל להחליף אותך. את העבודה הקשה של הנסיעה תהיה

חייב בסופו של דבר לעשות בעצמך. (הרב יוני לביא)

סגל יקר!
חודש אלול זאת מתנה אמיתית מהקדוש ברוך הוא.

חודש שלם שיכול לקבוע איך השנה שלנו תיראה, חודש של התקדמות
ועבודת המידות. קחו אותו בידיים! אל תפספסו אותו. תנצלו יום ויום

להתקדמות ממשית. לאט לאט. במעשים קטנים.
ה' עמכם! שבת שלום.


